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Abstract (en)
The invention relates to a printing unit for waterless offset printing. The dynamics of the printing unit are to be improved and the build-up of printing
ink on the rubber blanket is to be avoided. For this purpose, the form cylinder (5, 6, 43, 71) bears a sleeve-like printing form (67) and/or the transfer
cylinder (3, 4, 72) bears a sleeve-like transfer form, and the printing and transfer form (67) can be slid onto or off the respective cylinder. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Druckwerk für wasserlosen Offsetdruck. Es soll die Dynamik des Druckwerkes verbessert sowie das Aufbauen der
Druckfarbe auf dem Gummituch vermieden werden. Hierzu trägt der Formzylinder (5, 6, 43, 71) eine hülsenförmige Druckform (67) und/oder
der Übertragungszylinder (3, 4, 72) eine hülsenförmige Übertragungsform und ist die Druck- und Übertragungsform (67) auf den oder von dem
jeweiligen Zylinder schiebbar. <IMAGE>
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